
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-12-14, § 29 

 
 Tid: 14 december 2006 kl 15.00 – 15.35 
   
 Plats: Gamla Biblioteket, Tekniska nämndhuset 
   
 Justerat: 21 december 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Leif Rönngren 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Leif Rönngren (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Karin Hanqvist (s) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Per Hallerby (fp), tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Gunnar Sandell (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m), tjänstgörande 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Camilla Thorstensson (kd) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne,  Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreterarna från 
roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 

 
  

 
 
 
 
 



  

§ 29 
Utökad omfattning av friställande av spårområde för bostäder i Älvsjö C. 
Genomförandebeslut och delbeslut 
Dnr M2005-511-00629 
Bordlagt 16 november 2006 nr 18 
 
Markkontoret hade den 16 oktober 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner redovisningen och ger kontoret i uppdrag att teckna 
 tillägg till genomförandeavtal med Banverket. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa Romson (mp) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga L. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
 Marknämnden godkänner redovisningen och ger kontoret i uppdrag att teckna 
 tillägg till genomförandeavtal med Banverket. 
 
Reservation 
 
Ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa Romson (mp) enligt det av dem gemensamt 
framställda yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 29, bilaga L 
 
   Marknämnden 2006-12-14 
 
   Ärende nr 29 
 
   Genomförandebeslut Älvsjö C 
 
   Åsa Romson (mp) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Att delvis godkänna kontorets förslag 
 
Att uppdra till kontoret att redovisa cykellösning innan Resecentret genomförs 
 
Att anföra följande: 
 
Cykelstråket över järnvägen vid Älvsjöstation är ett väl använt regionalt cykelstråk. I de 
planer som nu ligger, om än inte tydliggjort i underlaget, utgår denna förbindelse. 
Kontoret bör redovisa säker och cykelvänligt alternativ, eller en lösning där banan är 
kvart innan Resecentrets planeras vidare. 
 
 
 
 
 


